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I n t e rp el a cj e m ig d4y s esyj n e
l. Proszg o informacjg, ile wydano decyzji zazaigcie pasa drogowego na

lokalizacjg reklam w 2A20 r. Jakie korzySci finansowe dla miasta lub jednostki

organizacyjnej dzialajqcej w jego imieniu wplynfr zf:rtutu reklamy w 2024r.

2. Mieszkaficy, nie tylko naszego miasta wnoszq kryryczne uwagi na temat

zde gradowanego chodn ika przy wyj 6c i u gl6wnym cmen tarm. kom unalnego,

zlokalizowanego na Pinczacie. Kiedy planowana jest jego naprawa, lub
przebudowa na bardziej estetyczn4 kostkq brukow4.
Kierowcy poruszajqcy sig ulicq Planty, skar2q sig na liczne wyboje na odcinku

od ul. Wiejskiej do ul. Kaliskiej.
Po raz kolejny proszg, o naprawg jezdni p6lnocnej ulicy Wroniej na odcinku od

ul. Okrzei do ronda przy Tesco. Brak wcze$niejszego uzupelnienia ubytk6w w
jezdni spowodow"l jej degradacj E, pr?ez co naprawa bgdzie zrlcz4ca droisza'

Ponownie w imieniu mieszkaric6w proszg, o wybudowanie pol4czenia osiedla

przy ul. Wilgi z ulicq Brzezinowq. Wystarczy wykonai kr6tki odcinek ulicy
Cienistej od ulicy l-ubinowej do ulicy Brzezinowej. W tej sprawie mieszkaricy

tych ulic zloiryli petycjq.
6. Proszg o zaplanowanie i wykonanie rernontu parkingu przed Zakladem

Karnym przy ul.Bartnickiej. Mozna tutaj zastosowai technologig wykonawcz4

zptytbetonowych azurowanych takjak wykonano jego niewielkq cz96i.
"1. Proszg o udroinienie odwodnienia ga przej5ciu dla pieszych w ulicy

h4tynarskiej pnry zbiegu z ulicami Sw" Antoniego i Chmieln4. Przy nawet

najmniejsrych opadach deszczu tworz4 sig tam kalu*e nie do pokonaniaprzez
pieszych.

8, W nxtiqzku z gwahownym atakiern zimy w tym roku, mieszkafcy Michelina
prosz? o chociaz sporadyczne od$nie2enie przez stuiby rniejskie ich ulic
osiedlowych nie zaliczonych do wykazu zimowego utrrymania ulic. Jest to

duzy i uciqzliwy problem zxlaszczaprzy intensywnych opadach $niegu.

9. Proszg o podanie chociazby przypuszczalnego terminu przebudowy, lub

remonfu zAegradowanej jezdni na wloclawskiej zeporze. Czy dofinansowanie z

ministerstwa infrastruktury z?018r. tego zadania w kwocie okolo 4 mln. zl.

bgdzie dotrzyrnane.
l"0.Proszg o informacjg, jakie jest op6znienie w wykonaniu tak zwanego

,, Centrum Przesiadkowego" na dworcu autobusowym ptzy ul. Okrzei.
Jednoczednie proszg o wyjadnienie, czy opdmienia w wykonaniu tego zadania,

bEdq negatywnie skutkowaly dla rczliczefi finansowych.
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